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DRIFTS- OG INVESTERINGSPLAN FOR BARNEHAGE 2013 - 2015  
 
 
Vedlegg: 
 
 
Andre saksdokumenter (ikke vedlagt): 
 
 
Sammendrag: 
 
 
Saksutredning: 
K-sak 16/13 i møte 21.03.2013 vedrørende barnehagestruktur, punkt 3 «Barnehageplanen 
rulleres i samarbeid med allerede eksisterende private barnehager i løpet av 2013». 
 
I fordelingsutvalgets møte 17.04.2013 ble saken tildelt K1. K1 la tidsplan for rulleringen og 
Laila A Jonassen Skåden ble valgt som saksordfører, saksbehandler Heidi Melby. Forskjellige 
sider ved saken ble drøftet i komitemøtene 12. juni, 28. august, 18. september og 23. 
oktober. Det ble gjennomført møte (03.09.13) med de private barnehagene for å avklare 
om de har innspill til framtidig behov for barnehageplasser og om eventuelle 
utbyggingsplaner. I møtet 23. oktober vedtok komiteen under henvisning til pågående 
drøftinger i økonomiplan- og budsjettsammenheng, å avvente videre behandling. 
 
Vurdering: 
 
Utbyggingen av Vidarheim barnehage er i gang, det investeres 20 mill kr i løpet av 
våren/sommeren 2014, bygget tas i bruk som barnehage august 2014. 
 
Barnehageåret 2013/14 er det mange ledige plasser, 14 i Orretun og 8 i Dulven. Det finnes 
potensiale for midlertidige plasser (Mosjordet, Vidarheim og Hågåsletta). Det er stor 
usikkerhet forbundet med økt etterspørsel som følge av Trodal-utbyggingen. Med dette 
som utgangspunkt rår saksbehandler i samråd med rådmannen komite 1 til å sende saken 
tilbake til Fordelingsutvalget med forslag om å avvente videre arbeid.  
 
 
Rådmannens forslag til innstilling: 
 
K1 rår Fordelingsutvalget til å fjerne saken fra sakskartet for K1. Det er viktig å vurdere 
situasjonen etter at Vidarheim-utbyggingen er fullført og inntaket for barnehageåret 
2014/15 er gjennomført. Status for Trodal-utbyggingen er også en premiss inn i 
vurderingen av tidspunktet for rullering av planen. 



 

 
 
 
Sveinar Kildal Heidi Melby 
Rådmann 
 
 

Møte i  Komite 1 den 12.02.2014 - Sak: 2/14 
 
 
Komiteen drøftet saksordførers innspill fra saksbehandler. 
Vedtak i Komite 1: 
 
 
Komite 1 sin enstemmige innstilling: 
K1 rår Fordelingsutvalget til å akseptere at komiteen utsetter videre behandling til høsten 
2014. Det er viktig å vurdere situasjonen etter at Vidarheim-utbyggingen er fullført og 
inntaket for barnehageåret 2014/15 er gjennomført. Status for Trodal-utbyggingen er også 
en premiss inn i vurderingen av tidspunktet for rullering av planen. 
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